
Hierbij de vragen van D66 Rijswijk voor Forum Stad

Algemeen
- Schone Lucht Akkoord: graag een uitzetting van het college van de lopende acties in 
Rijswijk, de relatie met het Schone Lucht Akkoord dat omliggende gemeenten hebben 
getekend en hoe het college het vervolg voor zich ziet.

- Regionale aanpak Duurzame Mobiliteit CO2-uitstoot in het verkeer
Graag inzicht door de wethouder in wat de gemeente Rijswijk aan acties heeft doorgegeven 
aan de MRDH afgelopen december voor de reductie met 30% (ondanks inwonergroei). Kent 
de wethouder de verzoeken van bedrijven om ook in Rijswijk deelscooters en fietsen - zoals 
Felyx - in te willen zetten? Hoe loopt het contact met deze bedrijven en waar zet de 
wethouder op in?
Verzoek aan de wethouder om de raad een overzicht te geven met de huidige stand van zaken 
in Rijswijk van de mobiliteitstransitie: van de omslag naar elektrisch rijden, meer mensen op 
de fiets en bijbehorende voorzieningen voor bewoners en bezoekers tot nieuwe 
vervoersconcepten en wijziging in eigen aanbestedingen en inkoop.

IB Groenbeheerplan: 
- Vragen over mate van onderhoud, bepalen van beeldkwaliteit en de relatie met biodiversiteit 
en stappen om tot beter onderhoud en andere beeldkwaliteit te komen. 

Met dank,
Groeten Elze 

-- 
Verzonden via Gmail Mobile


